



# شركة أبوظبي الوطنية للمواد البناء ABU DHABI NATIONAL CO. FOR BUILDING MATERIALS

Date: 09/08/2020

Mr. Hamad Al Ali  
Head, Listing Department  
Abu Dhabi Securities Exchange

Greetings,

**Subject: cash dividends before 01 March 2015 that are not received by the shareholders**

With reference to the directives issued by the Securities and Commodities Authority regarding cash dividends not received by shareholders of local public joint stock companies listed and held with companies prior to March 01, 2015.

Abu Dhabi National Company for Building Materials- Bildco invites the shareholders who are entitled to cash dividends that have been unclaimed during the period before 1st March 2015, to visit the following e-link ([www.bilco.ae](http://www.bilco.ae)) to ensure that the name of the shareholder is listed as entitled to a distribution of cash dividends. In case he is entitled to a cash dividends distribution, the shareholder shall submit the following documents to the company so that such profits can be paid:

- 1- A letter signed by the shareholder or his legal representative, addressed to the company, requesting a cheque or a bank transfer for the amount of the owed cash dividends.
- 2- The shareholder's original Emirates ID and copy thereof, or the shareholder's original passport and copy thereof.
- 3- In case there is general or special power of attorney from the shareholder, kindly provide the original power of attorney duly notarized, with a copy thereof, along with the attorney's Emirates ID and a copy thereof or original passport and a copy thereof.
- 4- Any other documents required by the company.

Kindly be informed that and as of 14th February 2021, all dividends which have not been claimed by the eligible shareholders shall be transferred to the Securities and Commodities Authority which shall be responsible for paying such dividends to the eligible shareholders upon request.

Thank you for your kind support.

  
أسامة عبد الحارث أبو بكر

مقرر مجلس الإدارة- المراقب الداخلي



التاريخ: 9 أغسطس 2020

المحترم السيد/ حمد العلي

رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة

سوق أبوظبي للأوراق المالية

تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: الأرباح النقدية ما قبل تاريخ 01 مارس 2015 والغير مستلمة من جانب

مساهمي الشركة

بالإشارة إلى التوجيهات الصادرة عن هيئة الأوراق المالية و السلع بشأن الأرباح النقدية غير المستلمة من جانب مساهمي الشركات المساهمة العامة المحلية المدرجة و المحتفظ بها لدى الشركات قبل تاريخ 01 مارس 2015.

تدعو شركة أبوظبي الوطنية لمواد البناء - بلدكو، السادة المساهمين مستحقي توزيعات الأرباح النقدية غير المستلمة عن الفترة ما قبل 01 مارس 2015، لزيارة الرابط الإلكتروني [www.bildco.ae](http://www.bildco.ae) للتأكد من وجود اسم المساهم كمستحق لتوزيعات الأرباح النقدية وفي حالة استحقاق المساهم لأية توزيعات نقدية ضرورة موافاة الشركة بالمستندات التالية ليتسنى صرف الأرباح:

- 1- كتاب موقع من المساهم أو من يمثله قانوناً موجه للشركة يتضمن طلب إصدار شيك أو إجراء تحويل بنكي بقيمة الأرباح النقدية المستحقة.
- 2- الهوية الإماراتية الأصلية للمساهم ونسخة عنها أو جواز السفر الأصلي للمساهم ونسخة عنه.
- 3- في حالة وجود توكيل عام أو خاص عن المساهم، يرجى توفير مستندات الوكالة الأصلي و المصدق أصولاً مع نسخة عنه، وكذلك الهوية الإماراتية للوكيل ونسخة عنها أو جواز السفر الأصلي للوكيل ونسخة عنه.
- 4- أية مستندات أخرى تطلبها الشركة.

مع التأكيد على أنه ومن تاريخ 14 فبراير 2021 سيتم تحويل كافة الأرباح التي لم يتم استلامها من قبل مستحقيها إلى هيئة الأوراق المالية و السلع و التي ستكون مسؤولة عن صرف قيمة الأرباح لمستحقيها من المساهمين عند المطالبة بها .  
شاكرين لكم دعمكم وحسن تعاونكم.

شركة مساهمة وطنية عامة تأسست بالمرسوم الأميري رقم ٥ لسنة ١٩٧٤

ص . ب : ٢٤٤٣ أبوظبي - الامارات العربية المتحدة - تليفون : ٦٤٥٥٥٠٠ - فاكس : ٦٤٥٥٥٤٤ - تلكس : ٢٢٢٩٩ بلدكو - س.ت : ١٥٩٠٤

P.O. Box : 2443 ABU DHABI - United Arab Emirates - Tel. : 6455500 - Fax : 6455544 - Telex : 22299 BILDco EM - T.R : 15904

F-mail : bildco@emirates.net.ae

